

Referat af menighedsrådsmøde, onsdag den 18. juni 2025 kl. 18:30-20:30

Fraværende med anmeldt forfald: Nina Teddie Hansen, Josefine Rasmussen, Anna Holm Bjerreskov, Iben Katrine Hornshøj Sørensen, Maj-Britt Bøgebo, Anna Bodil Carlsen

Forslag til dirigent: Anja Kongsfeldt blev valgt

1. Bemærkninger til referat af sidste møde.

2. Meddelelser fra Formanden.

Indbydelse fra Provstiet: Åbent hus 26. juni 15-18. Formidlede en tak fra provstiet ang. sognets bidrag til Arrangementet 2.pinsedag

a) **Årsregnskab Stempel:** Husum Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 21828017, Regnskab 2024, Afleveret d. 23-04-2025 20:48). Heidi orienterede om det reviderede årsregnskab som provstiet havde bemærkninger til mht. frie midler. **Godkendt af menighedsrådet**

3. Fastsættelse af en dato for menighedsrådet. V./ Elsebeth

- a. Forslag 31. august. Efter gudstjeneste Vedtaget, men 2026 slås det sammen med Husum Summer
- b. Formalia møde – hvem behøver at deltage? Heidi, Bettina, Anitha, Elsebeth
- c. Er der behov for at alle deltager? Både Personale og frivillige. Nej

4. Nedsættelse af udvalg – v./ Elsebeth se 3c

5. Kirkebil, bestilling i særlige tilfælde v./ Elsebeth Besluttet at Coorrie kan få koden således at der kan bestilles kirkebil hjemmefra, men således at man ikke kan misbruge systemet. Kordegnen giver Corrie koden (kontakter hende)

6. Landsforeningens årsmøde v./Ulla 2 fra København blev valgt ind i Landsforeningens bestyrelse

7. Projekt kirkeplads, hvem tager sig af dette projekt? V./ Maj-Britt. Anitha orienterede om sagen. Bede Maibritt om at kontakte stenleverandøren. Vurdere om snevagten skal fortsætte

8. Licenser til MR-postkassen? - v./ MP

- a. Da kordegnen ikke længere er regnskabsførende, og derfor skulle have nogle timer i overskud, er det så muligt at denne tjekker og videresender interessante mail til hhv. menighedsråd, Præster, korledere, kirketjenere mm. - eller
- b. Skal der oprettes, betales og uddeles licenser til alle? – er alle interesseret? Kordegnen med Anitha påtager sig erhvervet

9. E-Boks. Sognet har en e-Boks som vist ingen har adgang til, men LB vil være behjælpelig med dette. Hvem skal have adgang og tage sig af de indkomne sager? /AA. Lars vil prøve at få adgang

10. Orientering omkring projekt gulv/Maj-Britt. Anitha orienterede om projektet. Ulla orienterede om oprydningen ved Musikalsk legestue (en times ekstra løn til Anne-Marie). Bettina orienterede om brug af Kirkekontoret i annexet og kopimaskine og alarmer).

11. Nyt fra:

- a. Kirkeværge: Udfordringer med lydanlæg. Udfordringer med branddør, udfordringer med nye dutter pga. gulvet.
- b. Kontaktperson: Ny deltidskordegn Helle Wagner, pga. funktionsnedsættelse udfordringer med kæde ved parkeringspladsen, husk melde afbud til menighedsrådet samt at huske at vinde brikkerne ved alarmen. Skal Josefine med på menighedsrådet permanent – ikke mødepligt for Josefine – kun hvis det er relevant. Husk at låse dør til lille anneks - i perioden hvor det er kirkekontor. Mappe til krisekontor er fundet (Josefines kontor).

- c. FDF: 24.06.2025: Elsebeth orienterede om bestyrelsesmøde og formand samt kredsledelse stopper. Mødet skal skubbe gang i processen med ledelse og kreds. Der deltager en foreningsudvikler Astrid Lundsgaard fra Landsforbundet.
- d. Aktivitetsudvalget: 31.12.2025 er godkendt af biskoppen, julefest bortfalder, juletræstænding 30.11.2025.
- e. Korsagergaard: Majken orienterede om økonomien.
- f. Provstiudvalget: Ulla: Vores regnskab blev diskuteret på provstiudvalget.
- g. Præsterne: Bettina: Minikonfirmander. Søger biskoppen om at lave et minikonfirmandforløb, hvor de bl.a. deltager i højmesser og børnegudstjenester, hvis godkendt starter op efter sommerferien, Anna (via Anitha). Anna på barsel fra ultimo 2025, (via Bettina) Korsager konfirmander i sæson 25/26 vil indgå i et samarbejde mellem Bertram og Anna.
- h. Kommunikationsmedarbejder: Intet.
- i. Medarbejderrepræsentant: Intet.
- j. Æstetikudvalg: Intet
- k. Grøn omstilling: Intet

8. Siden sidst: Husum sommer: Børnekor rigtig godt, mangler tovholdere -stor opgave for dem der deltog – samarbejde med FDF næste år – bedre koordinering. Næste års dag. 06.06.2026.

9. EVENTUELT Børnegudstjenesten 19.06 blev debatteret. Nye trends blev debatteret. Hvad vil vi med vores kirke? Skal der indføres temadage, mere disciplin på menighedsrådsmøde. Dato for et temamøde på dagsorden ved menighedsrådet i august.

10. Protokol underskrives

P.m.v.

Anitha Andersen Formand

Referent: Jens Legaard

Husum, den 18.06.2025

Til stede: Ulla Nielsen, Sarah Jeanett Dahlkild, Majken Ejlerskov Petersen, Heidi Maria Kjærbo, Elsebeth Jakobsen, Anitha Andersen, Anja Bjerring Kongsfelt, SP: Bettina Birk Jensen, Medarb. Rep: Christina Schimmell Rindorf.